
  

Motie nr. 15- 

Vergadering  :  15 september 2015 

Agendapunt  :  motie vreemd aan de orde van de dag  

Onderwerp   :   vluchtelingen / huisvesting statushouders 

  

De Raad van Coevorden, in vergadering bijeen op 15 september 2015. 

Overwegende dat 

− de vluchtelingenproblematiek in de wereld door de instabiele en oorlogssituatie in veel  
landen, o.a. Syrië, zeer groot is; 

− een beroep wordt gedaan op Europese landen, incl. Nederland, om bij te dragen aan de 
korte termijn opvang van vluchtelingen en aan lange termijn oplossingen; 

− de gemeente Coevorden zich betrokken voelt bij deze problematiek en haar 
verantwoordelijkheid daarin ook daadwerkelijk neemt en wil blijven nemen; 

− onze gemeente met haar medewerking aan de voorbereiding van een nieuwe AZC in  
Oosterhesselen een belangrijke bijdrage hierin levert; 

− de doorstroming van statushouders binnen onze gemeente naar reguliere huisvesting 
echter stagneert, blijkens de achterstand van 19  huizen (per 1 juni 2015) voor 
statushouders; 

− een dergelijke achterstand de druk op AZC’s vergroot en daardoor ook een negatief effect 
heeft op de opvang van vluchtelingen in AZC’s; 

− de gemeente Coevorden grond beschikbaar heeft waar wellicht met de nodige flexibiliteit 
en creativiteit op korte termijn woningen of woonunits gebouwd zouden kunnen worden in 
het segment ‘sociale huurwoningen’, al dan niet tijdelijk; 

− een zinvol gebruik van deze grond voor dergelijke woningen in een laag huursegment, o.a. 
voor statushouders, ook de mogelijkheden voor huisvesting van eigen burgers in 
dergelijke woningen vergroot en nog andere voordelen kan hebben voor de gemeente, bv 
financieel; 

− er misschien ook leegstaande gemeentelijke gebouwen en/of panden van particulieren zijn 
binnen onze gemeente, waarin woonunits in een goedkoop huursegment gerealiseerd 
kunnen worden voor de eerstkomende jaren;   

roept het college op om: 

- te zoeken naar oplossingsrichtingen op korte termijn voor het groeiend tekort aan sociale 
huurwoningen/ woonunits voor statushouders en eigen burgers;  

- voorlopig extra kritisch te zijn t.a.v. plannen om bestaande sociale huurwoningen te 
slopen; 

- over bovenstaande punten in contact te treden met de woningcorporaties en andere 
relevante partijen, zoals makelaars en particuliere eigenaren van panden;  

- bij het bovengenoemde onderzoek uit te gaan van een positieve en flexibele opstelling en 
zo nodig gebruik te maken van onconventionele  wegen en oplossingen, en 

- de raad maandelijks te informeren over de voortgang en de resultaten van dit onderzoek. 

ondertekening raadslid/-leden/naam fractie 

PvdA (Betty Hoogeveen)


